



Newsletter Q1 of 2025 會員通訊 2025 年第一季度



會所經理隨筆 Note from the Club Manager

親愛的俱樂部會員們，
蛇來運轉，好運常伴！

隨著蛇年的到來，我們迎來了新的開始和機會。在這個充滿智慧與靈活的年份裡，我們希望每位會員都能像金蛇一樣，靈活應變，勇敢追求自己的目標，展望更美好的未來！

在過去的一年中，我們的俱樂部在各位的積極參與及支持下，不斷成長與進步！感謝每一位會員的愛戴和寶貴意見，使我們能夠邁向更好的未來！

在這個年份，我們已經制定了一系列精彩的活動及精緻的佳餚，包括深受歡迎的健康講座、攝影和歌唱比賽、游泳比賽等。而同賀新禧的年度慶祝活動，如團年飯、春茗及盆菜，更是不可或缺！歡迎各位提早預訂！

此外，年度的精彩醒獅表演將於2025年1月31日（年初三）在會所舉行，敬請期待。

錦綉樓的賀年糕點多年來備受讚譽，於12月期間開始接受預訂，大家記得提前購買這些甜蜜又美味的賀年佳品！

最後，我代表會所全體員工向各位會員致以最誠摯的新年祝福！祝願各位身體健康、龍馬精神、生意興隆，生活愉快！願在新的一年裡，幸福滿滿！

Dear Valued Club Members,
With the arrival of snake, good luck is always with you!
This year, filled with wisdom and creativity, offers us a chance to grow in our personal and professional lives especially in our community.

Over the past year, our club has continued to grow and improve, thanks to your active participation and support. We are grateful for every member's affection and valuable feedback, which have guided us toward a better future!

In this new year, we have planned a series of exciting events and exquisite delicacies, including popular health seminars, photography and singing competitions, and swimming contests. Our annual celebrations, such as the reunion dinner, spring gathering, and auspicious pot, are also not to be missed! We encourage everyone to make early reservations!

Additionally, the spectacular lion dance performance will take place on January 31, 2025 (the third day of the lunar new year) at the clubhouse, so stay tuned!

The renowned festive pastries from Fairview Restaurant will start accepting orders in December, so remember to purchase these sweet and delicious New Year treats in advance!

Lastly, on behalf of all the staff at the clubhouse, I extend my heartfelt New Year wishes to each of you! May you have good health, vitality, a prosperous business, and a joyful life! Here's to a year filled with happiness!



洪克熙 Eddy Hung
會所經理 Club Manager

敬贈獨特賀年利是封 Complimentary Unique Laisee Packets

由2024年12月16日至2025年1月28日止，所有主咭(01)或配偶咭(02)持有人均可親臨俱樂部接待處領取精美賀年利是封(每個會籍可換二十個)；另凡於這段期間，在錦綉樓或亭林閣惠顧滿某指定金額者，亦可獲額外敬贈，送完即止。

All (01) or (02) cardholders are entitled to collect 20 complimentary laisee packets at the Reception Counter from 16 December 2024 to 28 January 2025. Additional packets can also be obtained from our F&B outlets if you successfully meet the spending requirements, and while stocks last.



農曆新年營業時間 Operating Hours During Lunar New Year

在農曆新年假期間，俱樂部於大年初一及初二，即2025年1月29日及30日，休息兩天，並於1月31日(星期五)初三啟市，照常營業。

During the Lunar New Year period, the Club will be closed from 29 to 30 January 2025 for two days. Operations will resume as normal on Friday, 31 January, 2025.

Wedding Party & 婚宴及 Banquet Promotional Offer 宴會推廣優惠

凡於錦綉樓中菜廳或亭林閣西餐廳預訂婚宴套餐或宴會達到指定金額\$100,000或以上，本會將送上價值\$43,800之「個人會籍」，令您和摯愛家人可享用設施與服務。查詢詳情或預約參觀，歡迎致電2471 6333與會員部聯絡，本會熱烈期待獻上我們最誠摯之服務！

Hold your wedding party or banquet booking with spending amount \$100,000 or above at the Chinese Restaurant or Country Café, we will offer the free enrollment of "Individual Membership" valued \$43,800 to enable you and beloved family to enjoy our facilities and services. For enquiries or appointment of a club tour, please contact Membership Department at 2471 6333. We look forward to serving you and your family with our sincerity.

受會所條件及細則約束

1. 以上優惠推廣須受相關條款及細則約束，錦綉鄉村俱樂部保留隨時修訂或終止使用此優惠之權利，如有任何爭議，俱樂部保留最終之決定權。
2. 如有關會員涉及抵觸任何俱樂部守則，俱樂部保留發放或取消任何優惠之權利。

Club Terms & Conditions Applied

1. The Club reserves the right to amend/ cancel the terms and conditions and reserves the right for final decision in case of any dispute.
2. The Club reserves the right to suspend/cancel the offer if there is any breach of Club Rules and Regulations.

免費送上
價值\$43,800之
「個人會籍」
Free enrollment of
"Individual Membership"
valued \$43,800



中西宴會
Banquet

查詢詳情，請致電
For details, please call
2471 6333



1月2日至26日
2 - 26 January



廚師窩燒推介
Hot Pot Delicacies

1月8日至2月28日
8 January - 28 February



發財春茗菜譜
Spring Dinner Set Menu

1月31日至2月9日
31 January - 9 February



新春賀年菜式
Chinese New Year
Special Dish

2月10日至28日
10 - 28 February



素食推廣
Vegetarian Recommendation
Promotion

1月7日至28日
7 - 28 January



滋味煲仔飯及煲仔菜
Casserole Food Suggestion

1月7日至2月7日
6 January - 7 February



鮑你撈起
Shed Abalone Plate

2月11日至28日
2 - 28 February



砂鍋小菜系列
Clay Pot Cuisine

2月12日推出
Starting from 12 February



椰子椰青雞窩
配煲仔飯仔寶
Chicken Coconut Hot Pot
with Casserole Rice

2月12日推出
Starting from 12 February



每晚一特好介紹
Special Dinner
Recommendations

3月1日推出
Starting from 1 March



雀局推廣
Mahjong Entertainment

3月5日至31日
5 - 31 March



有營健康食譜
Healthy Food Promotion

3月5日推出
Starting from 5 March



晚市四位套餐
Dinner Set Menu for Four

2月14日
14 February



情人節晚餐
Valentine's Day Dinner

3月4日至28日
4 - 28 March



清新沙律
Fresh Salad Promotion

3月4日至28日
4 - 28 March



春日特飲
Summer Drinks

錦綉樓 Country Café

賀年糕點禮券預訂

Pre-order of Homemade Festive Chinese Puddings' Coupon

訂貨日期: 01/01/2025 - 12/01/2025
取貨日期: 15/01/2025 - 26/01/2025

- 鴻運蓮年糕 New Year's Pudding \$160
- 順味蘿蔔糕 Turnip Pudding \$188
- 乾清蜜棗糕 Red Dates Pudding \$248
- 順味芋頭糕 Taro Pudding \$198
- 桂林馬蹄糕 Water-Chestnut Pudding \$160

全新創意酒席 - 亭林閣

Banquet of New Culinary Innovation

亭林閣推出以傳統中式主菜混合西式之前菜及精緻美饌，再配搭饒富特色之亞洲菜餚，適合於家庭喜慶聚會或團年歡聚享用，詳情請向亭林閣查詢。

Country Café launches an innovative banquet - a fusion of flavors from different cuisines, combining elements of this new tasting menu, it's suitable for the family gatherings or annual reunions. For details, please contact Country Café.

外賣盆菜

Takeaway Poon Choi

請於3天前預訂
3 days advance booking

不設堂食 · 全年供應



訂座電話
Reservations
2482-8679
2471-6333



送 現凡訂購大盆菜，
紅酒一瓶(價值\$198)

一品聚寶盆

富貴玉鮑魚(6件/10件)、茄汁海虎蝦(6件/10件)、蠔皇花膠筒(6件/10件)、鮑魚汁扣玉掌(6件/10件)、蠔皇北菇(6件/10件)、紅燒南美海參(6件/10件)、秘製貴妃雞、家鄉扣肉、乳香蓮藕爽、酥炸靚香芋、娃娃菜、黃金炆枝竹、鮮甜蘿蔔、竹笙

迷你 \$1,288 (6位用)
大盆 \$1,988 (10位用)

Chinese Sausages Promotion

鮮肉臘腸 · 風味臘腸

肥瘦比例分佈均勻，入口甘香，令人回味無窮。



查詢及訂購電話
Enquiry & Order Tel.
2482 8679

賀年臘味存寶

鮮肉臘腸(1斤裝)
+ 仔裝油鴨牌 \$248
+ 風味臘肉(1斤裝) \$388

風味臘腸(1斤裝)
+ 仔裝油鴨牌 \$268
+ 風味臘肉(1斤裝) \$398



風味臘腸(1斤裝) \$218



鮮肉臘腸(1斤裝) \$198



風味臘肉(1斤裝) \$198



仔裝油鴨牌 \$68

以上圖片只供參考 The above pictures are for reference only



錦綉花園
鄉村俱樂部
FAIRVIEW PARK
COUNTRY CLUB



錦綉飛鷹

U12 Elite Basketball Training Course

U12籃球精英訓練班

課程內容 Content :

增加青少年對籃球運動的興趣及培養其良好的體育精神。透過有系統的循序漸進式訓練，發掘有潛質的學員接受進一步培訓。

Increase Junior's interest in basketball and cultivate their good sportsmanship. Through systematic and step-by-step training, potential trainees will be identified for further development.

逢星期日

Every Sun

9:30am - 11:00am

費用 Fee : \$1,000/4堂 sessions

飛鷹籃球隊是香港的一支籃球隊，現時為香港籃球聯賽甲一組參賽球隊。飛鷹曾經第四次獲得甲一組聯賽殿軍，於2013年首次贏得甲一組聯賽常規賽冠軍。

導師提供自 飛鷹體育會有限公司

Instructor provided by Eagles Sports Association Limited



週年網球單打大賽 2025 Annual Tennis Single Competition 2025

日期 Date : 8, 9, 15, 16/3/2025 星期日 (Sat, Sun)
時間 Time : 5pm – 10pm
地點 Venue : 網球場 Tennis Courts



有關詳情請留意宣傳單張。
For details, please refer to the promotional flyer.

錦綉花園網球隊 Fairview Park Country Club Tennis Team

- 為隊員提供練習時間
Provide the practice time for players
- 安排隊員技術上指導及教學
Arrange the Technical guidance and Coaching
- 讓隊員參與香港網球聯賽機會
Opportunities for players to participate in the Hong Kong Tennis League
- 定期舉辦旅行及網球聯誼活動
Organize Travel and Tennis fellowship activities regularly.

誠邀你加入!
Recruit NEW Members!

查詢詳情，請致電康體部，電話 2482 8681。
For details, please contact S&R Dept. at 2482 8681.

三星拱照賀新歲 Chinese New Year Celebration with THREE Lucky Stars

福星
FORTUNE

水仙花造型工作坊 Daffodils Modeling Workshop

日期 Date : 04/01/2025 星期六 (Sat)
時間 Time : 2:00pm – 4:30pm
地點 Venue : 文娛室 S&R Recreation Room



吉祥醒獅賀新歲 Lucky Lion Dance Performance

日期 Date : 31/01/2025 星期五 (Fri)
時間 Time : 12:00nn – 1:00pm
地點 Venue : 會所大堂 Club Lobby

祿星
PROSPERITY

壽星
LONGEVITY

百花燈謎慶元宵 Chinese Valentine's Lantern Riddle

日期 Date : 12/2/2025 星期三 (Wed)
時間 Time : 12:00nn – 10:00pm
地點 Venue : 會所大堂 Club Lobby



詳情請參閱宣傳單張。 For details, please refer to the promotional flyer.

新春美彈肌優惠

Chinese New Year Skincare Promotion



推廣期 Promotion Period : 1/1/2025 - 31/3/2025

會員於推廣期內以**九折優惠**試做任何美容護理療程。
Members can try any facial treatment at a **10% discount** during the promotional period.

(優惠不可同時使用 Offers cannot be used in conjunction with each other)

本會專業美容師可提供專業建議，務求用最安全及有效的皮膚護理給每位客人。若購買套票療程，可享有折扣優惠。如想親身體驗，可向美容師或康體部職員查詢及預約。

Our beautician can provide professional advice, with the most safe and effective skin care to each member. Discount will be offered on packages. Please contact our beautician or S&R staff for details and advance booking is required.

以上優惠不可與其他優惠或折扣同時使用，若有任何爭議，任何有關折扣優惠的理解或詮釋所引致的糾紛，由本會保留最終決定權。

The above offers cannot be used in conjunction with other promotions, discount and offers. Each person can only enjoy the discount once. The Club reserves the right to amend/ cancel the offer anytime without prior notice. In case of any disputes, the Club's decision shall be final and binding.

嘉賓康體券價目表 S&R Guest Coupon Price List

類別 Category	2025年1月至3月 January - March 2025	
	平日 Weekdays	星期六、日及公眾假期 Sat, Sun & Public Holidays
小童 Child (3至12歲 Aged 3 to 12)	\$55	\$80
長者 Senior (65歲或以上 Aged 65 or above)	\$55	\$80
青少年及成人 Teens and Adult	\$110	\$150

嘉賓康體券只可在購買當天使用，恕不設預售。
A guest coupon is only valid on the day of issue and no advance purchase is allowed.

嘉賓康體券購買 Purchase of Guest Coupons

隨著本會所使用設施的人數不斷增加，現提醒各會員《俱樂部章程》第22.4條：「任何會員不可於同一月份內為同一位嘉賓購買多於兩張嘉賓康體券。」為保障購買康體券之權利不被濫用，請各會員遵守有關條款。

With the increased usage rate of the S&R facilities, members are reminded of the Club 《Bye-Laws》 Clause 22.4 : "Non-members shall not be brought to the Club as guests by the same member more than twice in any one calendar month." To ensure the privilege for purchase of guest coupons is not abused, members are required to follow the rules and regulations concerned properly.

健體訓練課程 Fitness Training Course



個人健體課程 Personal Fitness Training	
收費 FEE	有效期限 Valid Period
\$680 / 小時 hour	1 天 day
\$5,500 / 10 小時 hours	6 個月 months
\$10,000 / 20 小時 hours	1 年 year
\$13,500 / 30 小時 hours	2 年 years

所有健體課程只由健身教練主理，閣下如欲參加，可向教練或康體部職員查詢及預約。
All fitness training courses are exclusively conducted by the Club Trainer. If you are interested, welcome to contact our trainer or S&R staff for details and advance booking is required.

回顧 Play Back

15/9/2024
中秋文藝晚會 | Fly me to the Moon



26/10/2024
嘩鬼運動會 | Halloween Sports Day





新年入會超值優惠！

New Year Amazing Membership Offers!

凡於**2025年1月至2月份**，成功申請全新「個人會籍」，可享以下優惠：
Upon successful enrolment to permanent "Individual Membership" during **January to February 2025**, enjoy the following discounts:

- 僅需**\$28,888**即可加入成為會員！
Join for Just \$28,888!
- 抽幸運利是一次，禮品價值達**\$1,000**或以上。
Draw a Lucky Lai See, minimum value from \$1,000 up.
- 推薦朋友可獲 **\$2,000 F&B Coupons**。
Referral: \$2,000 F&B Coupons.
- 提供分期付款計劃。
Installment plan is available.

「個人會籍」可免費申請配偶及子女卡，受條款、年齡及細則約束。
Individual member can apply for a complementary spouse and kids cards, subject to special terms, conditions and age restrictions.

查詢詳情或預約參觀，歡迎致電與會員部聯絡。
For enquiries or appointment of a club tour, please contact Membership Department.

☎ 2471 6333

出版 Published by **錦綉花園鄉村俱樂部**
Fairview Park Country Club

地址 Address : 香港新界元朗錦綉花園紅荷路
Lotus Road, Fairview Park, Yuen Long, N.T., Hong Kong
電話 Tel. : 2471-6333
傳真 Fax : 2482-9367
網址 Website : www.fvclub.hk
電郵 E-mail : mbr2@fvclub.hk

如對本刊物有任何意見，歡迎與會員部聯絡。
If you have any comments on this newsletter, please contact Membership Department.

俱樂部保留隨時修改本刊內之宣傳優惠或節目之權利，而毋須事先通知，如有任何爭議，俱樂部保留最終之決定權。
The Club reserves the right to amend/cancel the promotions or events on this newsletter without prior notice and reserves the right for final decision in case of any dispute.



抽幸運利是
Draw a Lucky Lai See

